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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję  wyciąg  z  protokołu  ze  wspólnego posiedzenia  Komisji  Finansów i  Rozwoju

Gospodarczego oraz Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Wyrzysku

w dniu 28 marca 2017 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”.

Radny, Pan Roman Łuka zapytał, na jakim jest etapie zaplanowana inwestycja na ulicy Parkowej,

od hali sportowej w kierunku amfiteatru gdyż w tym miejscu występuje bardzo dużo dziur.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że wyłoniony został projektant

na  wykonanie  dokumentacji  od  Łobzonki  do  końca  drogi,  czyli  ogrodów  działkowych.

Po wyłonieniu  czeka  się  na  ogłoszenie  konkursu  ponieważ  jest  to  z  dofinansowania,  a  w tym

miejscu zostanie wykonana bieżąca naprawa dróg, no co również zostali wyłonieni już wykonawcy.

Radna, Pani Katarzynka Kowalska powiedziała, że ma nastąpić rozbudowa klubu miejskiego

i straży, a jeszcze nie wiadomo kiedy to się zacznie.

Pani  Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że już wiadomo gdyż została

podpisana umowa z wykonawcą i ze względu na to, że w  tym miejscu odbywa się targowisko oraz

idzie  czas  świąt  wielkanocnych,  to  wykonawca  wejdzie  na  plac  budowy  zaraz  po  świętach.

Natomiast wykonanie inwestycji zostało zaplanowane do końca września. 

Radna,  Pani  Katarzynka  Kowalska powiedziała,  że  osoby  handlujące  na  targowisku  mają

dylemat gdzie będą mogły handlować. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że zanim dojdzie do zagrodzenia

placu budowy gdyż tylko będzie częściowe wyłączenie, to targujący zostaną powiadomieni i będzie

przygotowywane to nieutwardzone targowisko aby na ten czas mogli się tam przenieść. 

Radna, Pani Katarzynka Kowalska powiedziała, że w Młotkówku na wysokości lamp są gałęzie,

które przydałoby się przyciąć.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że wykonywana jest przycinka

drzew i firma weszła dopiero od ubiegłego tygodnia w czwartek, a robione jest po kolei. 

Radna, Pani Katarzynka Kowalska zapytała, czy na sezon można byłoby postawić kosz przy

wiacie?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że Pan Sołtys Młotkówka musi



złożyć wniosek.

Radna,  Pani  Katarzynka  Kowalska zapytała,  czy  zostanie  wyrównana  droga  boczna  przy

cmentarzu w Gromadnie?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że będą wykonywane wszelkie

naprawy, również tych dróg gruntowych. Natomiast zostali wyłonieni wszelcy wykonawcy.

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że Gmina Łobżenica wywiozła

na drogi 700 ton w błoto i po dwóch dniach te kamienie się rozjechały.

Radna, Pani Katarzynka Kowalska zapytała, czy droga jabłonkowa i na Klawek również zostanie

wyrównana?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska odpowiedziała, że wszystkie drogi. 

Radny, Pan Stefan Wełniak zapytał, czy do gazonów w Osieku nad Notecią przy ulicy Głównej

zostaną posadzone kwiaty?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska odpowiedziała, że jest to pytanie retoryczne. 

Radny, Pan Stefan Wełniak zapytał, czy dojedzie podnośnik na ulicę Bohaterów?

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że ma nadzieję, że został już

naprawiony i jak tylko tak będzie, to na pewno dojedzie. 

Radny, Pan Stefan Rymer  powiedział,  że  występują koleiny na przejeździe z drogi Polanowa

na osiedle. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że mają to na uwadze. 

Radna, Pani Teresa Pinkowska powiedziała, że jak przystanek autobusowy zostanie posprzątany

na ulicy Wyrzyskiej  w Osieku nad Notecią to przychodzą tam młodzi ludzie,  piją piwo i  tłuką

butelki. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  jak  ktoś  widzi  akty

wandalizmu,  to  powinien zgłosić  to  na Policję.  Natomiast  zostanie  dodatkowo zgłoszony temat

na Policję gdyż odbywają się wspólne patrole. Następnie Pani Burmistrz powiedziała, że pojawiła

się  ustawa  o  zakazie  propagowania  komunizmu  lub  innego  ustroju  totalitarnego  przez  nazwy

budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. 

Radny,  Pan  Stefan  Rymer  powiedział,  że  wszyscy  Radni  otrzymają  taką  odpowiedź  drogą

mailową. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jest propozycja aby Państwo

Radni zastanowili się nad nowymi nazwami ulic XX-lecia i XXX-lecia.

Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że proponuje odczytać ostatnie zdanie.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska odczytała: ,,W pierwszą rocznicę „Manifestu

lipcowego”  komuniści  ustanowili  święto,  które  miało  ,,upamiętnić  po  wsze  czasy  odrodzenie
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niepodległego i demokratycznego państwa”.

Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że ostatnie zdanie mówi samo za siebie. 

Pani  Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta  i  Gminy Wyrzysk powiedziała,  że jest  taka opcja,

że można przyjąć nową uchwałę o takiej samej nazwie ale musiałoby być takie uzasadnienie, które

historycznie można byłoby tutaj przypisać. Jedna z gmin okolic Olsztyna ponownie przyjęła nazwę

ulicy 22 Lipca i uchwała została uchylona ponieważ stwierdzono, że miało to na celu próbę obejścia

ustawy o dekomunizacji. Kończąc Pani Sekretarz powiedziała, że Pani Burmistrz chce na następną

sesję przygotować projekt uchwały o konsultacjach odnośnie nadania nazwy ale chcieliby aby taka

uchwała zawierała już jakąś propozycję nazwy ulic.

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że jak twierdzą, że była to nazwa ulicy XX-lecia PRL-u

to są w błędzie gdyż była uchwała gromadzkiej rady w 1964 roku i było to 19 lat, a nie 20 lat

uchwalenia PRL-u. 

Radny,  Pan  Józef  Jasik  powiedział,  że  po  sesji  Radni  mogliby  pozostać  aby  przekazać

te informacje.

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  można  przeczytać  o  tym

w internecie oraz skierowane zostały do Urzędu zapytania od dziennikarzy na temat nadania nazwy

jeszcze  niepowstałemu  rondu.  W  związku  z  tym  Pani  Burmistrz  odczytała  odpowiedź  jaką

przygotowała  dla  Tygodnika  Nowego:  ,,Odpowiadając  na  przesłane  pytanie  dotyczące  nadania

nazwy  dla  budowanego  ronda  w  Wyrzysku  wyjaśniam.  Do  dnia  dzisiejszego  nie  wpłynęła

do tutejszego Urzędu żadna formalna, pisemna propozycja w zakresie nazwy dla nowo powstałego

ronda. Trudno jest dziś o jednoznaczne stanowisko w tej sprawie, bowiem swoje propozycje może

zgłosić wiele stowarzyszeń, czy też grup obywateli z terenu Naszej gminy. Ponadto ewentualne

propozycje nazwy ronda zostaną poddane konsultacją społecznym zarządzonym stosowną uchwałą

Rady Miejskiej w Wyrzysku. Poza tym według aktualnego stanu prawnego rondo to znajduje się

w pasie  dwóch  dróg wojewódzkich  i  ewentualna  propozycja  nazwy ronda winna  być  również

zaakceptowana  przez  Zarządcę  Drogi  Wojewódzkiej”.  Następnie  Pani  Burmistrz  powiedziała,

że  ostatni  temat  dotyczy wniosku Zarządu osiedla  Nr  6  w Wyrzysku  i  prosi  aby się  nad  nim

pochylić. 

Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że Radni dostali już ten wniosek. 

Sporządziła:
D. Pinkowska
podinsp. ds obsługi rady gminy 
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